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IN PLAATS VAN EEN TOESPRAAK OP DE ZEEPKIST  

M.B.T. LINGE II ZUID 

Spreker: Roy Grünewald 

 

Dames en heren van de gemeenteraad, 

 

Ik richt mij tot u als een betrokken inwoner die 30 jaar geleden 

naar Gorinchem kwam als directeur van de Nieuwe Doelen. Ik 

heb de ontwikkeling meegemaakt van een verpauperde vesting 

naar een bruisende stad. Helaas is er door de jaren heen vaak 

politieke onwil en weerstand geweest op het gebied van 

cultuur en als we niet uitkijken dan zijn we over enkele jaren 

ongewenst toch weer een verpauperde stad, maar dan in 

geestelijke zin. We zijn het inmiddels misschien allang 

vergeten, de politieke discussies over het cultuurbeleid en het 

moeizaam op gang komen van de toeristische promotie. Ik 

herinner me dieptepunten, zoals het weg bezuinigen van 

sociaal culturele en educatieve hotspots als het welzijnswerk, 

de Nieuwe Doelen en de muziekschool. Ook had het niet veel 

gescheeld of het huidige Gorcums museum was een 

feestpaleis geworden. Sociaal culturele ontwikkelingen, de 

motor voor leefbaarheid, stagneerden en u zag in deze 

raadsperiode zelf hoe moeilijk het is om dit weer op gang te 

krijgen.  

 

Ik spreek hier (schriftelijk) vanaf de zeepkist mede namens 

twee mensen die net als ik het beste met de stad voorhebben: 

Prof. John Stoop en cultuur ondernemer Fred Delfgaauw, 

samen de bedenkers en onderzoekers van het plan Linge II 

Zuid ‘Van puist naar parel’. We presenteerden het plan op 13 

maart in Peeriscoop en daarna hebben we u nog de volledige 
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hand-out gestuurd met de link naar het filmpje met de artist 

impression. Een presentatie die inmiddels ertoe heeft geleid 

dat we zijn uitgenodigd om deel te nemen aan de erfgoed tafel 

van de Provincie Zuid Holland. 

 

Vandaag sta ik hier op de zeepkist om persoonlijk te 

benadrukken dat u voor een belangrijk momentum staat. U 

heeft een unieke en allerlaatste kans om, met behoud van 

het industrieel erfgoed van De Vries Robbé, dit gebied te 

ontwikkelen tot een centraal gelegen culturele, sociale en 

economische hotspot die de héle stad en álle inwoners ten 

goede komt. Niet nu meteen, maar in de nabije toekomst. Dat 

kan alleen door dat gebied nù een juiste bestemming te geven.  

 

Ons plan is een denkrichting voor een juiste bestemming. Een 

poging om draagvlak te creëren om Linge II Zuid veilig te 

stellen voor een toekomst waar álle Gorcumers iets aan 

hebben. En natuurlijk kan er nog van alles aan dit plan 

veranderd worden. Wellicht zijn er ook betere en andere 

plannen. Maar wat òns betreft komen op deze unieke plek zó 

dicht tegen het centrum van de stad, niet alleen woningen 

(waar 40 gezinnen gelukkig mee worden) maar wordt op 

termijn een ontmóetingsplaats voor 40.000 inwoners 

gecreëerd.  

 

Wij vragen u te beseffen dat investeren in deze unieke kans 

meer dan de moeite waard is. Wij vragen u om de grond en 

ruimte van Linge II Zuid voor de toekomst een waardevolle 

betekenis te geven. Voor de hele stad alsmede voor de regio. 

De Gorcumers die u hebben gekozen als vertegenwoordigers 

verwachten van u dat er beslissingen worden genomen die 
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onze stad in de toekomst laat bruisen. Stel deze 40.000 

mensen niet teleur. Mis deze kans niet. 

 

Kijk ook naar de in ons plan genoemde projecten wat men op 

de fundamenten van industrieel erfgoed heeft gebouwd in 

Eindhoven, Tilburg en Veghel. Omdat daar vanuit de politiek 

één gemeenschappelijke noemer ten grondslag lag, namelijk: 

dat het niet gaat om subsidies maar om een economische 

investering voor de toekomst. Eindhoven, Tilburg en Veghel 

zijn nu voor binnen- en buitenland voorbeelden van 

inspirerende plekken waar educatie, sociale verbinding en 

commerciële activiteiten volop tot bloei komen. Geloof het of 

niet, maar daar wordt momenteel geld verdiend. En dus ziet 

men nu ook steeds meer dat het bedrijfsleven zich 

aangetrokken voelt om méé te investeren.  

 

In deze fase gaat het om de politieke wil om in brede zin te 

investeren in de Gorcumse samenleving van de toekomst. Wij 

hebben in ons plan aangegeven welke wegen er zijn om op 

termijn financiering rond te krijgen naar voorbeeld uit 

voornoemde steden.  

 

Ons plan is een idee waar wij ziel, zaligheid en enorm veel tijd 

in hebben gestoken. Het kostte u als gemeente helemaal niets. 

Wij hebben als Gorcumers dit plan ontwikkeld omdat wij 

vinden dat het onze stad waard is. Dat wilt u toch ook? Maar 

voor nu: stel het gebied veilig voor een bruisende toekomstige 

samenleving.  

 

Roy Grünewald, Prof. John Stoop, Fred Delfgaauw 

         


